## **NOMURA**



## Wendy Liu Head of China Equity Research and China Strategist

## 刘鸣镝

野村中国股票研究部主管

Wendy Liu joined Nomura in May 2012 and is Head of China Equity Research and China Strategist. Wendy has over 16 years of sell-side, buy-side and investment banking experience. She joined Nomura from RBS where she was Head of China research and China Strategist for five years.

Prior to RBS/ABN, Wendy spent seven years at Merrill Lynch, first as an analyst on the #1 ranked US wireless team in New York and lastly as senior director, co-head of Asia Pacific telecom research in Hong Kong, where she led the team to a Runner-up ranking in the telecom sector in the II All-Asia Research Team for 2007.

Wendy also worked as a buy-side trader after college and as a US large cap equity generalist and an investment banking associate in M&A after business school.

Wendy earned her BS in Economics from the University of Kentucky, and an MBA from the Columbia University.

刘鸣镝于 2012 年 5 月加入野村证券,现任中国股权研究部门主管和中国地区策略师。刘鸣镝从事买方、卖方和投资银行业务已超过 16 年。在加入野村证券前,她曾在苏格兰皇家银行工作过 5 年,担任中国研究部门主管和中国地区策略师。

在到苏格兰皇家银行/荷兰银行任职前,刘鸣镝曾在美林证券公司工作过7年,最初在位于纽约的美国最顶尖的无线电研究部门担任分析师,最后被升为总监,担任位于香港的亚太电信研究部门的联席主管。刘鸣镝领导的部门在《机构投资者》杂志公布的2007年全亚洲电信领域研究团队排行榜中位列第二。

刘鸣镝曾在大学毕业后做过买方交易员,从商学院毕业后,做过大盘股操盘手和从事企业并购业务的投资银行合伙人。

刘鸣镝拥有肯塔基大学经济学理学学士学位和哥伦比亚大学工商管理硕士学位。